

【本教會消息】

1. 歡迎大家一同來敬拜讚美上帝，請留下來與我們一起用午餐與交誼，感謝秀寶姊今天準備午餐的菜餚。
2. 為主內的弟兄姊妹身體病痛的禱告，靈裏貧乏的人代禱。求主繼續保守看顧所有外出的會友出入平安
Praying for the physical sickness of brothers and sisters in Christ. Please also pray for those who have lost their families, who have worries trouble their hearts, or who are struggling in their spiritual life. Pray that the Lord will continue to keep all members safe, especially for those who are traveling °

主日禮拜事奉人員

本週：證道：陳牧師 **下週：**證道：陳牧師

司會：立中 司會：立中

司琴/伴奏：淑文 司琴/伴奏：淑文

敬拜讚美：敬拜團 敬拜讚美：敬拜團

本週午餐：秀寶 下週午餐：牧師

本會聚會時間

星期日上午 10:00 台語禮拜

Zoom ID: 894 6176 3062

(Passcode: 1)

星期日中午 11:30 聚餐交誼

星期四 8:00 PM

撒母耳記 I & II

Zoom ID: 894 6176 3062

星期日 8:00 PM

“威敏斯仰告白”

Zoom ID: 894 6176 3062

(Passcode: 1)

休士頓台灣基督長老教會週報

Formosan Presbyterian Church in Greater Houston

2401 S. Dairy Ashford • Houston • TX 77077

教會網址: www.fpcinhouston.org 教會電話: 713-303-2733

牧師：陳晉祿牧師 713-303-2733

2026 年 5 月 3 日

義人必因信得生

因為 神的義正在這福音上顯明出來；這義是本於信，以至於信。

如經上所記：「義人必因信得生。」羅馬書 1:17



主日禮拜 10:00 AM

陳晉祿 牧師證道

奉主耶穌基督的名，開始今天早上的主日禮拜

祈禱 **Prayer** (Prepare for Worship)

序樂 (安靜默禱 *silent prayer*) Prelude

宣召 Call to Worship

詩歌、讚美&禱告

Sing, Praise & Prayer

祈禱 主禱文 Prayer

聖詩 第 497 首 主，聽我祈禱

讀經 撒母耳記上

Scripture Reading I Samuel

啟啟應 啟應文 36 (馬太 5)

Responsive Reading 36 Matt. 5

聖詩 55 首 我信全能上帝

使徒信經 Apostles' Creed

頌榮 Gloria Patri

證道聖經 以弗所書 2:12-13

Ephesian 2:12-13

證道 / Sermon 在基督裡

In Jesus Christ

聖詩 453 首 天父愛咱世間眾人

奉獻 Offertory 306A

歡迎/報告 Welcome/Announcement

頌榮 513 首 願主賜福保護你

祝禱 522 首 Hymn - 阿們

Benediction

殿樂 (請安靜默禱) Postlude

在基督裡

5-3-2026

陳晉祿 牧師證道

經節：以弗所書 2:12-13

那時，你們與基督無關，在以色列國民以外，在所應許的諸約上是局外人，並且活在世上沒有指望，沒有神。你們從前遠離神的人，如今卻在基督耶穌裡，靠著他的血，已經得親近了。

證道大綱

1. 神與人的恩約

【以弗所書 1:21-23】 21 遠超過一切執政的、掌權的、有能的、主治的，和一切有名的；不但是今世的，連來世的也都超過了。 22 又將萬有服在他的腳下，使他為教會作萬有之首。 23 教會是他的身體，是那充滿萬有者所充滿的。

2. 永生的盼望

【歌羅西書 1:13-14】 13 他救了我們脫離黑暗的權勢，把我們遷到他愛子的國裡； 14 我們在愛子裡得蒙救贖，罪過得以赦免。

3. 在基督耶穌裡，靠著他的血，我們稱為弟兄

【雅各書 4:11-12】 11 弟兄們，你們不可彼此批評。人若批評弟兄，論斷弟兄，就是批評律法，論斷律法。你若論斷律法，就不是遵行律法，乃是判斷人的。 12 設立律法和判斷人的，只有一位，就是那能救人也能滅人的。你是誰，竟敢論斷別人呢？

" In Jesus Christ"

Scripture: Ephesians 2:12-13

At that time you were without Christ, aliens from the commonwealth of Israel and strangers from the covenants of promise, without hope and without God in the world. But now in Christ Jesus you who once were far off have been brought near by the blood of Christ.

Sermon Outline

1. The Covenant between the Gods and Humans

【Ephesians 1:21-23】 21 Far above all rule and authority and power and dominion, every name that is named—not only in this age but also in the one to come. 22 And he put all things under his feet, and gave him to be the head of all things for the church. 23 The church is his body, the fullness of him who fills all in all.

2. The hope of eternal life

【Colossians 1:13-14】 13 He rescued us from the domain of darkness and translated us into the kingdom of the Son of his love, 14 in whom we have redemption, the forgiveness of sins.

3. We are called brothers in Christ Jesus by his blood

【James 4:11-12】 11 Brothers, do not criticize one another. Whoever criticizes or judges his brother is criticizing or judging the law. If you judge the law, you are not a doer of the law but a judge. 12 There is one who gives the law and judges, the one who can save and destroy. Who are you to judge others?